



Press Release March 27, 2024

Resilient ([www.resilient.com](http://www.resilient.com)) and 01 Innovations Technologies ([www.01innovation.com](http://www.01innovation.com)) announce a strategic partnership to market the “Digital Pass” IAM solution that will strengthen access controls through Blockchain-based digital identity.

Washington (USA) - Resilient, a leader in Cyber Security and IAM since 2020, in digital identity and secure data access, announces its partnership with 01 Innovations to market its new software solution in France, the Maghreb and French-speaking Africa. Backed by numerous references in the US, including the DOD, its solution is based on the Zero Trust concept, which is gaining ground worldwide.

Cybersecurity has become a critical issue for companies facing increasingly sophisticated and targeted threats. With the Zero Trust approach, traditional perimeter security is no longer sufficient to protect against these attacks and requires secure access controls by verifying the digital identity of each user. Resilient's “Digital Pass” solution is RGPD-compliant because personal data is never stored on servers but is checked on the fly and then deleted after each identity check.

Through the Zero Trust approach, companies will be able to reduce the risk of cyber-attacks thanks to granular user access controls on their workstations or mobiles. With advanced incident detection and response tools, companies will be able to quickly detect and neutralize potential threats through prevention.

Paris-based consulting firm 01 Innovations, which was set up last year, is delighted to join forces with Resilient to launch its “Pass Digital” solution in France, the Maghreb and French-speaking Africa, creating a network of direct sales to customers and indirect sales to service integrator partners. Through this strategic partnership,

Resilient and 01 Innovation are committed to providing the new IAM security solutions that will ensure the transition to Zero Trust, enabling companies to strengthen their incident detection and response capabilities, to rapidly neutralize threats and minimize the impact of cyberattacks.

Contact 01 Innovations Technologies : CEO Gilles Fiore. [gilles@01innovation.com](mailto:gilles@01innovation.com). Tel : +33 6 95 14 76 55.

Contact Resilient : VP Sales Daniel Baloché. [dbaloché@resilient.com](mailto:dbaloché@resilient.com)



Communiqué de presse 27 mars 2024

Resilient ([www.resilient.com](http://www.resilient.com)) et 01 Innovations Technologies ([www.01innovation.com](http://www.01innovation.com)) annoncent un partenariat stratégique pour commercialiser la solution d'IAM « Pass Digital » qui va renforcer les contrôles d'accès par l'identité digitale basée sur la Blockchain.

Washington (USA) - Resilient, leader dans la Cyber Sécurité et l'IAM, depuis 2020, dans l'identité digitale et l'accès sécurisé aux données, annonce son partenariat avec la société 01 Innovations pour commercialiser sa nouvelle solution logicielle en France, au Maghreb et en Afrique francophone. Forte de nombreuses références aux US dont la DOD sa solution qui s'appuie sur le concept du Zéro Trust qui s'impose partout dans le monde.

La cybersécurité est devenue un enjeu critique pour les entreprises qui sont confrontées à des menaces de plus en plus sophistiquées et ciblées. Avec l'approche Zéro Trust, la sécurité périmétrique traditionnelle ne suffit plus pour se protéger de ses attaques et nécessite de sécuriser les contrôles d'accès en vérifiant l'identité digitale de chaque utilisateur. La solution « Pass Digital » de Resilient est conforme au RGPD car les données personnelles ne sont jamais stockées sur des serveurs mais sont contrôlées à la volée puis supprimées après chaque contrôle d'identité.

Par l'approche Zero Trust, les entreprises vont pouvoir réduire les risques de cyber attaques grâce aux contrôles d'accès granulaires des utilisateurs sur leurs postes de travail ou leurs mobiles. Avec les outils avancés de détection et de réponse aux incidents, les entreprises pourront détecter et neutraliser rapidement les menaces potentielles en faisant de la prévention.

La société de conseils 01 Innovations qui vient d'être créée l'an dernier à Paris est heureuse de s'associer à Resilient pour lancer sa solution « Pass Digital » en France, au Maghreb et en Afrique francophone pour créer son réseau de ventes directes avec ses clients et indirect auprès de partenaires intégrateurs de services. Par ce partenariat stratégique,

Resilient et 01 Innovation s'engagent à fournir les nouvelles solutions de sécurité d'IAM qui vont assurer la transition vers le Zéro Trust pour permettre aux entreprises de renforcer leurs moyens de détection et de réponse aux incidents, afin de neutraliser rapidement les menaces et de minimiser ainsi l'impact des cyberattaques.

Contact 01 Innovations Technologies : CEO Gilles Fiore. [gilles@01innovation.com](mailto:gilles@01innovation.com) . Tel : +33 6 95 14 76 55.

Contact Resilient : Daniel Baloche. Tel : [dbaloche@resilient.com](mailto:dbaloche@resilient.com)